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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ  
ΤΕΧΝΙΚΟ ΕΠΙΜΕΛΗΤΗΡΙΟ ΕΛΛΑΔΑΣ  
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΟ ΤΜΗΜΑ Ν. ΕΥΒΟΙΑΣ  
ΧΑΪΝΑ  & ΑΠΟΣΤΟΛΙΔΟΥ -ΧΑΛΚΙΔΑ (34100)  
τηλ.:2221061285-86, FAX:61287 
 

Τακτική Συνεδρίαση Διοικούσας Επιτροπής  Περιφερειακού Τμήματος 
Τεχνικού   Επιμελητηρίου  Ν. Εύβοιας 

συνεδρίαση με αριθμό 18 έτους 2017 από 27 Νοεμβρίου 2017 
 

Σήμερα την 27η του μηνός Νοεμβρίου του έτους 2017 ημέρα της εβδομάδος Δευτέρα και 
ώρα 18:30΄στα Γραφεία του Περιφερειακού Τμήματος συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση η 
Διοικούσα Επιτροπή, ύστερα από την 3302/24.11.2017 έγγραφη πρόσκληση της 
Προέδρου αυτής, για συζήτηση και λήψη αποφάσεων στα παρακάτω θέματα: 

 
ΗΜΕΡΗΣΙΑ ΔΙΑΤΑΞΗ  

 
1ο θέμα: Ανακοινώσεις – Ενημερώσεις  
2ο θέμα: Απόφαση 1/Σ18/2017: Ακύρωση της Β5/Σ14/2017 έγκρισης καταβολής 

1.200,00€ στον κο Παναγιώτη Σακελλαράκη. 
3ο θέμα: Απόφαση 2/Σ18/2017: Ανάκληση της α.α.1/Σ11/2017 απόφασης Δ.Ε. 
4ο θέμα: Απόφαση Β(1-2)/Σ18/2017: Εγκρίσεις καταβολών 
5ο θέμα: Απόφαση 3/Σ18/2017: Λήψη απόφασης για αποστολή δελτίου Τύπου για την 

ενημέρωση των πολιτών για το νέο εξ οικονομώ(ΙΙ) 
6ο θέμα: Απόφαση 4/Σ18/2017: Παρέμβαση και δελτίο τύπου ΤΕΕ/Π.Τ.Ευβοίας προς 

τους Δήμους της Εύβοιας, με θέμα την αναγκαία τοποθέτηση υπόγειων κάδων 
απορριμμάτων. 

7ο θέμα: Απόφαση 5/Σ18/2017: Λήψη απόφασης για πρόταση συνεργασίας μεταξύ των 
ΤΕΕ/Π.Τ.Ευβοίας ,ΤΕΕ/Π.Τ. Ανατολικής Στερεάς και ΠΕΔ στο πλαίσιο πιλοτικού 
προγράμματος καταγραφής δεδομένων ασφάλειας και αναγκών των σχολικών κτιρίων 

8ο θέμα: Απόφαση 6/Σ18/2017: Λήψη απόφασης για ανανέωση συνδρομής τοπικής 
εφημερίδας. 

9ο θέμα: Απόφαση 7/Σ18/2017: Επικύρωση πρακτικών 16ης και 17ης συνεδρίασης Δ.Ε. 
 
Πίνακας αποδεκτών: Προς:     
Μέλη Δ.Ε. ΤΕΕ/Π.Τ. Εύβοιας, 

1. Προεδρείο Αντιπροσωπείας ΤΕΕ/Π.Τ. Εύβοιας, 
2. κ. Σταύρο Καμαριώτη μέλος Κ. Αντ/πείας ΤΕΕ, 
3. κ. Σοφία Ελευθεριάδου – Κουδούνη  μέλος Κ. Αντ/πείας ΤΕΕ. 
4. κ. Γωγώ Ρουσοδήμου μέλος Κ. Αντ/πείας  ΤΕΕ.  

 
ΩΡΑ ΕΝΑΡΞΗΣ: 19.00 μ.μ. 
ΩΡΑ ΛΗΞΗΣ: 20:45 μ.μ. 

 
 

Παρόντες   ΧΡΟΝΟΣ 
ΠΡΟΣΕΛΕΥΣΗΣ 

ΧΡΟΝΟΣ 
ΑΠΟΧΩΡΗΣΗΣ 

 Παππά Άννα 
 

Πρόεδρος ΕΝΑΡΞΗ ΛΗΞΗ 

 Παπαβασιλείου 
Δημήτριος 

Γενικός 
Γραμματέας 

ΕΝΑΡΞΗ ΛΗΞΗ 

 Αγγέλου 
Ευάγγελος 

Μέλος ΕΝΑΡΞΗ ΛΗΞΗ 

 Κηλίφης 
Εμμανουήλ  

Μέλος ΕΝΑΡΞΗ ΛΗΞΗ 

ΑΔΑ: 7Ζ1Ζ46Ψ842-Ε7Ο



 
 Λάππας 

Κωνσταντίνος 
Μέλος ΕΝΑΡΞΗ ΛΗΞΗ 

 Πασσάς  
Γεώργιος 

Μέλος ΕΝΑΡΞΗ ΛΗΞΗ 

 Σαλταγιάννης 
Ιωάννης 

Μέλος 19:10 ΛΗΞΗ 

Απόντα     
 Σταματόπουλος 

Μύρων 
Αντιπρόεδρος   

 Θεοδώρου 
Χαράλαμπος 

Μέλος   

 
Παραβρέθηκε επίσης: Η Σοφία Ελευθεριάδου – Κουδούνη  μέλος Κ. Αντ/πείας ΤΕΕ. 
   Παρούσα για γραμματειακή υποστήριξη η υπάλληλος του ΤΕΕ/Π.Τ.Ε: Αντωνιάδου Παναγιώτα. 

 
Χαλκίδα  27 Νοεμβρίου 2017 

Η Πρόεδρος                                     Ο   Γεν. Γραμματέας     
 
 

Παππά Άννα                                      Παπαβασιλείου Δημήτριος  

 

ΑΔΑ: 7Ζ1Ζ46Ψ842-Ε7Ο



1ο θέμα: Ανακοινώσεις – Ενημερώσεις  
 

Η Πρόεδρος ενημέρωσε το σώμα για τα παρακάτω: 
 
-Γίνεται προσπάθεια, για πραγματοποίηση ημερίδας για το νέο νόμο για το 

δομημένο περιβάλλον. Δεν έχει οριστεί ακριβής ημερομηνία, εκτιμάται ότι θα 
είναι  6 έως 10 Δεκεμβρίου 2017.  

Υπενθυμίζω το σεμινάριο για τους πολιτικούς μηχανικούς, που θα 
πραγματοποιηθεί την Πέμπτη 30.11.2017 και ώρα 18:45 εδώ στα γραφεία του 
ΤΕΕ. 

 
-Την Πέμπτη 23.11.2017 πραγματοποιήθηκε συνάντηση όλων των Προέδρων 

των Περιφερειακών ΤΕΕ με τον Πρόεδρο του ΤΕΕ κ. Γιώργο Στασινό. Ο 
Πρόεδρος μας μίλησε για πολλά θέματα, αλλά φυσικά το κυρίαρχο θέμα ήταν τα 
άσχημα οικονομικά του ΤΕΕ. Μια ανάσα που αναμένεται για τα οικονομικά του 
ΤΕΕ, είναι από το νέο νόμο περί αυθαιρέτων, το οποίο βέβαια κι αυτή η ανάσα 
θα φανεί το Φεβρουάριο 2018.  

Αυτό που μας είπε ο Πρόεδρος είναι, ότι έχουν εγκριθεί τώρα από τη Διοικούσα 
Επιτροπή του Κεντρικού ΤΕΕ ένα ποσό 99.000 ευρώ, το οποίο θα μοιραστεί σε 
όλα τα ΤΕΕ, το οποίο φυσικά αν το διαιρέσουμε, είναι πάρα πολύ μικρό ποσό, κι 
αυτό αναμένεται να μπει τώρα στα τέλη του μήνα. Αισιοδοξεί, ότι θα πάρουμε 
άλλη μία δόση προς το τέλος Δεκεμβρίου κι άλλη μια τρίτη δόση το Φεβρουάριο 
αν όλα πάνε καλά.  

Ωστόσο, αυτό που επισήμανε, είναι ότι πρέπει να κάνουμε σαν Περιφερειακό 
ΤΕΕ, όπως για όλα τα Περιφερειακά ΤΕΕ, να προσπαθήσουμε να συνάψουμε 
κάποια προγραμματική σύμβαση, γιατί είναι πολύ δύσκολα τα πράγματα. Αυτοί 
από πλευράς τους θα κάνουν ότι μπορούνε να μας στέλνουν κάποια χρήματα, 
αλλά είναι πολύ περιορισμένα, καμία σχέση με τις άλλες χρονιές.  

Επίσης μας ενημέρωσε ότι για το νέο «εξοικονομώ» αναμένεται τον Ιανουάριο. 
 
-Επίσης ενημερώνω, ότι η σύμβαση με το Ταχυδρομείο έχει λήξει, που έχει το 

τμήμα μας, και δεν πρόκειται να ανανεωθεί από ότι μου είπαν από τα Κεντρικά. 
Οπότε θα δούμε πώς θα το διαχειριστούμε, ίσως με προπληρωμένους φακέλους, 
πρέπει να πάρουμε μια απόφαση σχετικά με αυτό.  

 
Τα παραπάνω συζητήθηκαν στο σκέλος των ενημερώσεων της Διοικούσας 

Επιτροπής 
 

Αφού συντάχθηκε και αναγνώσθηκε το παρόν πρακτικό υπογράφεται όπως ορίζει ο νόμος 
Ακριβές απόσπασμα 

Χαλκίδα  27 Νοεμβρίου 2017 
Η Πρόεδρος                                     Ο   Γεν. Γραμματέας     

 
 
 

Παππά Άννα                                      Παπαβασιλείου Δημήτριος  
 

 
 
 
 
 
 
 
 

ΑΔΑ: 7Ζ1Ζ46Ψ842-Ε7Ο



2ο θέμα: Απόφαση 1/Σ18/2017: Ακύρωση της Β5/Σ14/2017 έγκρισης 
καταβολής 1.200,00€ στον κο Παναγιώτη Σακελλαράκη. 

 
Η Πρόεδρος εισηγούμενη το θέμα είπε, ότι η Δ.Ε. του ΤΕΕ/Π.Τ. Εύβοιας, με 

την Β5/Σ14/6-9-2017 απόφαση της, ενέκρινε την καταβολή του ποσού των 
χιλίων διακοσίων ευρώ (1.200,00 ευρώ) στον κ. ΠΑΝΑΓΙΩΤΗ ΣΑΚΕΛΛΑΡΑΚΗ- 
Φαρμακίδου 10 Χαλκίδα, για ενοίκιο στέγασης των γραφείων ΤΕΕ/ Π.Τ. 
Εύβοιας Χαϊνά & Αποστολίδου, για το διάστημα από 22/07/2017 έως 
21/08/2017 

 
Εισηγούμεθα, την ακύρωση από τη Δ.Ε. της  Β5/Σ14/2017 έγκρισης 

καταβολής ποσού 1.200,00€ για ενοίκιο στέγασης των γραφείων ΤΕΕ/Π.Τ. 
Ευβοίας στον κο Παναγιώτη Σακελλαράκη για το διάστημα από 22/07/2017 
έως 21/08/2017. 

 
Η Δ.Ε. ομόφωνα εγκρίνει την ακύρωση της  Β5/Σ14/6-9-2017 έγκρισης 

καταβολής ποσού 1.200,00€ για ενοίκιο στέγασης των γραφείων ΤΕΕ/Π.Τ. 
Ευβοίας στον κο Παναγιώτη Σακελλαράκη για το διάστημα από 22/07/2017 
έως 21/08/2017. 

Εγκρίνεται αυθημερόν 
 

Η απόφαση αυτή πήρε α.α. 1/Σ18/2017  
Αφού συντάχθηκε και αναγνώσθηκε το παρόν πρακτικό υπογράφεται όπως ορίζει ο νόμος 

Ακριβές απόσπασμα 
Χαλκίδα  27 Νοεμβρίου 2017 

Η Πρόεδρος                                     Ο   Γεν. Γραμματέας     
 
 
 

Παππά Άννα                                      Παπαβασιλείου Δημήτριος  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

ΑΔΑ: 7Ζ1Ζ46Ψ842-Ε7Ο



3ο θέμα: Απόφαση 2/Σ18/2017: Ανάκληση της α.α.1/Σ11/2017 απόφασης Δ.Ε. 

 
Η Πρόεδρος επί του 3ου θέματος της ημερήσιας διάταξης είπε, ότι με την 

1/Σ11/19.6.2017 απόφαση της η Δ.Ε. αποφάσισε: 
   
 «-Κατακυρώνει τον διαγωνισμό μίσθωσης γραφείων ΤΕΕ/Π.Τ. Ευβοίας, στο ακίνητο που 

βρίσκεται επί της οδού Χαϊνα και Αποστολίδου 29, στο ΟΤ 190 σχεδίου πόλεως Χαλκίδας, 
ιδιοκτησίας κ. ΣΑΚΕΛΛΑΡΑΚΗ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗ.  

-Το μηνιαίο μίσθωμα ανέρχεται στα 1.200,00€.  
-Εξουσιοδοτεί την Πρόεδρο να προβεί στις απαραίτητες ενέργειες υπογραφής του 

μισθωτηρίου συμβολαίου.   
Με την προϋπόθεση, ότι οι διαμορφώσεις που θα γίνουν σύμφωνα με το αριθμ. πρωτ. 

1307/8.6.2017 πρακτικό επιτροπής διαγωνισμού μίσθωσης ακινήτου γραφείων ΤΕΕ Π.Τ. 
Εύβοιας - ΕΛΕΓΧΟΣ ΚΑΤΑΛΛΗΛΟΤΗΤΑΣ ΑΚΙΝΗΤΟΥ, 

 (για τις οποίες δεσμεύτηκε ο ιδιοκτήτης ότι να γίνουν δαπάνη του), θα εκτελεστούν μετά 
από υποδείξεις και έγκριση της Διοικούσας Επιτροπής, ώστε να μην είναι σε βάρος του 
κτιριολογικού όπως είχε αποτυπωθεί στην διακήρυξη». 

 
Σήμερα καλείται η  Δ.Ε. να ανακαλέσει (εν μέρη) την α.α.1/Σ11/2017 

απόφαση και μόνο όσον αφορά την έγκριση της Διοικούσας Επιτροπής στη 
παράγραφο «…θα εκτελεστούν μετά από υποδείξεις και έγκριση της Διοικούσας 
Επιτροπής, ώστε να μην είναι σε βάρος του κτιριολογικού όπως είχε 
αποτυπωθεί στη διακήρυξη»  καθότι εκ παραδρομής γράφηκε στην απόφαση 
και μάλιστα χωρίς να το προβλέπει η διακήρυξη.  

Επίσης καλείται η Δ.Ε. να συναινέσει με τα όσα αναφέρονται στο από 
25/08/2017 πρωτόκολλο παραλαβής των εργασιών. 

………………………………………………………………………………………………. 
Η Δ.Ε. αφού έλαβε υπόψη της τα παραπάνω και μετά από ανταλλαγή 

απόψεων των μελών της,  
Α π ο φ α σ ί ζ ε ι  ο μ ό φ ω ν α 

  
Α) Ανακαλεί (εν μέρη) την α.α.1/Σ11/2017 απόφαση και μόνο όσον αφορά 

την έγκριση της Διοικούσας Επιτροπής στη παράγραφο «…θα εκτελεστούν μετά 
από υποδείξεις και έγκριση της Διοικούσας Επιτροπής ,ώστε να μην είναι σε βάρος 
του κτιριολογικού όπως είχε αποτυπωθεί στη διακήρυξη»  καθότι εκ παραδρομής 
γράφηκε στην απόφαση και μάλιστα χωρίς να το προβλέπει η διακήρυξη. 

Κατά τα λοιπά ισχύει η α.α.1/Σ11/2017 απόφαση ως έχει ληφθεί.   
 
Β) Συναινεί με τα όσα αναφέρονται στο από 25/08/2017 πρωτόκολλο 

παραλαβής των εργασιών. 

 Εγκρίνεται αυθημερόν 

 

Η απόφαση αυτή πήρε α.α. 2/Σ18/2017  
Αφού συντάχθηκε και αναγνώσθηκε το παρόν πρακτικό υπογράφεται όπως ορίζει ο νόμος 

Ακριβές απόσπασμα 
Χαλκίδα  27 Νοεμβρίου 2017 

Η Πρόεδρος                                     Ο   Γεν. Γραμματέας     
 
 
 

Παππά Άννα                                      Παπαβασιλείου Δημήτριος  
 

 

ΑΔΑ: 7Ζ1Ζ46Ψ842-Ε7Ο



 
4ο θέμα: Απόφαση Β(1-2)/Σ18/2017: Εγκρίσεις καταβολών 
 
Η Πρόεδρος έθεσε υπόψη του σώματος, για έγκριση τις παρακάτω οφειλές. 
Μετά την διαλογική συζήτηση,  

Ο μ ό φ ω ν α η Δ.Ε. 

Εγκρίνει τα παρακάτω 
 
Β1/Σ18/2017 Έγκριση καταβολής 1.550,00 ευρώ στον κ.     ΠΑΝΑΓΙΩΤΗ 
ΣΑΚΕΛΛΑΡΑΚΗ  
 

  Η Δ.Ε. του ΤΕΕ/Π.Τ. Εύβοιας, έχοντας υπόψη: 
  α) Το από 22/06/2010 ιδιωτικό συμφωνητικό με διάρκεια μίσθωσης από  
      22/06/2010 έως 21/06/2013, 
  β) την υπ’ αριθμ 5/Σ3/2017 απόφαση της Δ.Ε. του ΤΕΕ/Π.Τ.Εύβοιας 
  γ) το υπ’ αριθμ 5960/6-3-2017 έγγραφο του ΤΕΕ που το υπογράφει ο   
  Πρόεδρος κ. Γεώργιος Στασινός. 
  Εγκρίνει την καταβολή του ποσού των χιλίων πεντακοσίων πενήντα ευρώ 
 (1.550,00 ευρώ) στον κ. ΠΑΝΑΓΙΩΤΗ ΣΑΚΕΛΛΑΡΑΚΗ- Φαρμακίδου 10 
 Χαλκίδα, για αποζημίωση χρήσης μισθίου στέγασης των γραφείων ΤΕΕ/ Π.Τ. 
Εύβοιας Χαϊνά & 
 Αποστολίδου, για το διάστημα από 22/07/2017 έως 21/08/2017 
                   (1.550,00Χ1 μήνες)      1.550,00 
              ΣΥΝΟΛΟ     1.550,00 ευρώ 
 Κ.Α. 1899 

 
Β2/Σ18/2017 Έγκριση καταβολής 3.600,00 ευρώ στον κ.     ΠΑΝΑΓΙΩΤΗ 
ΣΑΚΕΛΛΑΡΑΚΗ  
 

  Η Δ.Ε. του ΤΕΕ/Π.Τ. Εύβοιας, έχοντας υπόψη: 
  α) Το από 25/08/2017 ιδιωτικό συμφωνητικό με διάρκεια μίσθωσης από  
      25/08/2017 έως 24/08/2024, 
  β) την υπ’ αριθμ 1/Σ11/2017 απόφαση της Δ.Ε. του ΤΕΕ/Π.Τ.Εύβοιας. 
  Εγκρίνει την καταβολή του ποσού των τριών χιλιάδων εξακοσίων ευρώ 
 (3.600,00 ευρώ) στον κ. ΠΑΝΑΓΙΩΤΗ ΣΑΚΕΛΛΑΡΑΚΗ- Φαρμακίδου 10 
 Χαλκίδα, για ενοίκιο στέγασης των γραφείων ΤΕΕ/ Π.Τ. Εύβοιας Χαϊνά & 
 Αποστολίδου, για το διάστημα από 25/08/2017 έως 24/11/2017 
                   (1.200,00Χ3 μήνες)      3.600,00 
            ΣΥΝΟΛΟ     3.600,00 ευρώ 
 
 Κ.Α. 0813 

Εγκρίνονται αυθημερόν 
 

Η απόφαση αυτή πήρε α.α. Β(1-2)/Σ18/2017  
Αφού συντάχθηκε και αναγνώσθηκε το παρόν πρακτικό υπογράφεται όπως ορίζει ο νόμος 

Ακριβές απόσπασμα 
Χαλκίδα  27 Νοεμβρίου 2017 

Η Πρόεδρος                                     Ο   Γεν. Γραμματέας     
 
 
 

Παππά Άννα                                      Παπαβασιλείου Δημήτριος  

ΑΔΑ: 7Ζ1Ζ46Ψ842-Ε7Ο



5ο θέμα: Απόφαση 3/Σ18/2017: Λήψη απόφασης για αποστολή δελτίου Τύπου 
για την ενημέρωση των πολιτών για το νέο εξ οικονομώ(ΙΙ) 

 
Η Πρόεδρος εισηγούμενη το 5ο θέμα της ημερήσιας διάταξης είπε τα 

παρακάτω: 
  
Καλείται η  Δ.Ε. να  αποφασίσει την αποστολή δελτίου Τύπου για την ενημέρωση 
των πολιτών για το νέο εξ οικονομώ(ΙΙ) 
                                           ΔΕΛΤΙΟ ΤΥΠΟΥ 
Το ΤΕΕ/Π.Τ. Ευβοίας έχοντας έντονο το αίσθημα της ευθύνης απέναντι στους 
πολίτες της Εύβοιας, τους ενημερώνει ότι οι διαδικασίες για την προκήρυξη του 
νέου «Εξοικονομώ Κατ' Οίκον» (Εξοικονομώ ΙΙ) δεν έχουν ακόμα 
ολοκληρωθεί.(αναμένεται εάν δεν υπάρξει άλλη καθυστέρηση τον Ιανουάριο). 
Αυτό έχει ως αποτέλεσμα να μην έχει ακόμα εκδοθεί ο επίσημος οδηγός του 
προγράμματος με τους όρους και τις διαδικασίες υπαγωγής των προτάσεων.  
Πρόκειται για συγχρηματοδοτούμενο Πρόγραμμα που παρέχει κίνητρα στους 
πολίτες προκειμένου να βελτιώσουν την ενεργειακή απόδοση του σπιτιού τους, 
εξοικονομώντας χρήματα και ενέργεια και αυξάνοντας την αξία του. 
Σε αυτή τη φάση όμως δεν είναι τεχνικά εφικτή η μελέτη και η σύνταξη φακέλου 
πρότασης, για την οικονομική ενίσχυση παρεμβάσεων ενεργειακής αναβάθμισης 
και εξοικονόμησης μέσω της υπαγωγής στο νέο «Εξοικονομώ Κατ' Οίκον» 
(Εξοικονομώ ΙΙ).  
Οι πολίτες, σε συνδυασμό με το έντονο ενδιαφέρον τους για την εξασφάλιση 
χρηματοδότησης, δεν θα πρέπει να συγχέουν της διαδικασίες υλοποίησης και 
πιστοποίησης των υπό εξέλιξη έργων των δικαιούχων του προηγούμενου 
προγράμματος με τις διαδικασίες για την προκήρυξη του νέου προγράμματος. 
Το ΤΕΕ/Π.Τ. Ευβοίας συνιστά στους πολίτες να απευθύνονται σε Επαγγελματίες 
Διπλωματούχους Μηχανικούς για την έγκυρη ενημέρωσή τους, γιατί κινδυνεύουν 
να παραπληροφορηθούν από επιτήδειους και να προβούν σε ενέργειες και 
αποφάσεις που μπορεί να αποδειχθούν επιζήμιες για τα συμφέροντά τους και τους 
στόχους του προγράμματος. 

 
Μετά από διαλογική συζήτηση και με τις επισημάνσεις: α) θα ήταν  σκόπιμο να 
αναφερθεί ο χρόνος δηλ. Ιανουάριο 2018 μήπως και πάλι καθυστερήσει και β) 
να ελεγχθεί αν ο ακριβής τίτλος του προγράμματος είναι «Εξοικονομώ Κατ' 
Οίκον» (Εξοικονομώ ΙΙ) ή άλλως να διορθωθεί.  

………………………………………………………………………………………… 
Η Δ.Ε. αφού έλαβε υπόψη της τα παραπάνω και μετά από ανταλλαγή 

απόψεων των μελών της,  
Α π ο φ α σ ί ζ ε ι  ο μ ό φ ω ν α 

Εγκρίνει την αποστολή δελτίου Τύπου για την ενημέρωση των πολιτών για το ως 
άνω νέο πρόγραμμα, με τις προσθήκες -παρατηρήσεις που εκφράστηκαν 
παραπάνω.   
  
Η απόφαση αυτή πήρε α.α. 3/Σ18/2017  

Αφού συντάχθηκε και αναγνώσθηκε το παρόν πρακτικό υπογράφεται όπως ορίζει ο νόμος 
Ακριβές απόσπασμα 

Χαλκίδα  27 Νοεμβρίου 2017 
Η Πρόεδρος                                     Ο   Γεν. Γραμματέας     

 
 
 

Παππά Άννα                                      Παπαβασιλείου Δημήτριος  

ΑΔΑ: 7Ζ1Ζ46Ψ842-Ε7Ο



6ο θέμα: Απόφαση 4/Σ18/2017: Παρέμβαση και δελτίο τύπου ΤΕΕ/Π.Τ.Ευβοίας 
προς τους Δήμους της Εύβοιας, με θέμα την αναγκαία τοποθέτηση υπόγειων κάδων 
απορριμμάτων. 

 

Η Πρόεδρος εισηγούμενη το 6ο θέμα της ημερήσιας διάταξης είπε τα 

παρακάτω: 
 
Καλείται η  Δ.Ε. να  αποφασίσει την αποστολή εγγράφου παρέμβασης και δελτίου 
τύπου προς τους Δήμους της Εύβοιας, με θέμα την τοποθέτηση υπόγειων κάδων 
απορριμμάτων. 
 
Το ΤΕΕ/Π.Τ. Ευβοίας έχοντας έντονο το αίσθημα της ευθύνης απέναντι στους 
πολίτες της Εύβοιας σε ότι αφορά τη προστασία της δημόσιας υγείας και βελτίωση 
της αισθητικής και ακολουθώντας τα ευρωπαϊκά πρότυπα, προτρέπει τους Δήμους 
της Εύβοιας να τοποθετήσουν υπόγειους κάδους απορριμμάτων στις πόλεις  και 
στις προαστιακές περιοχές. 
Το σύστημα υπόγειων κάδων κερδίζει συνεχώς έδαφος στην Ελλάδα, σε κέντρα 
πόλεων αλλά και γειτονιές.  
Τα υπόγεια συστήματα διαχείρισης απορριμμάτων είναι η πιο φιλική μέθοδος τόσο 
προς το περιβάλλον όσο και προς τους χρήστες.  
Στην Ευρώπη εφαρμόζονται εδώ και μερικά χρόνια, ενώ η εφαρμογή τους 
συνεχώς εξαπλώνεται σε όλο τον κόσμο, καθώς πρόκειται για την πλέον 
ενδεδειγμένη μέθοδο διαχείρισης απορριμμάτων από άποψη υγιεινής.  
Οι υπόγειοι κάδοι μπορούν να αποθηκεύσουν έως και τέσσερις φορές τον όγκο 
των συμβατικών κάδων. Αυτό βελτιώνει σημαντικά τις κοινοτικές υποδομές, τη 
διαχείριση των απορριμμάτων, και επηρεάζει θετικά την αισθητική της περιοχής 
που τοποθετείται. 
Χάρη στο σχεδιασμό και την μέθοδο εγκατάστασης, οι υπόγειοι κάδοι 
καταλαμβάνουν πολύ λιγότερο χώρο υπέργεια σε σύγκριση με τους συμβατικούς 
κάδους. Η αποκομιδή γίνεται μόνο μία φορά την ημέρα, κυρίως τη νύχτα - με όσο 
το δυνατόν λιγότερη παρέμβαση στην κίνηση και αυτό αποτελεί σημαντικό 
πλεονέκτημα σε πυκνοκατοικημένες περιοχές όπως η Χαλκίδα με προβλήματα 
κυκλοφοριακής φύσεως.  
Ένα από τα πλεονεκτήματα των υπόγειων κάδων είναι ότι κρατούν τα 
απορρίμματα προφυλαγμένα από δυσμενείς καιρικές συνθήκες, υψηλές 
θερμοκρασίες, αδέσποτα ζώα και μη εξουσιοδοτημένους συλλέκτες απορριμμάτων.  
Οι αστικές ζώνες γίνονται πιο καθαρές, χωρίς δυσάρεστες οσμές.  
Η τοποθέτηση υπόγειων κάδων θα συμβάλλει στην καλύτερη αισθητική εμφάνιση 
των δήμων του νομού μας ,στην προσπάθεια διατήρησης της καθαριότητας στους 
δρόμους και τις γειτονιές και την συνολική τουριστική αναβάθμιση του νησιού 
μας. 
 
Μετά από διαλογική συζήτηση και με τις επισημάνσεις: α) την προσθήκη για 
αυτοματοποιημένα νέα συστήματα διαθεσιμότητας- γενικότερο έλεγχο 
χωρητικότητας ή πληρότητας στους κάδους, β) την επικοινωνία της Προέδρου 
της Δ.Ε. με την κα. Ρουσοδήμου Πρόεδρο Αρχιτεκτονικής επιτροπής για το αν 
θα συμπεριληφθεί και η φράση «με πρόταση της Προέδρου της Αρχιτεκτονικής 
επιτροπής» και να σταλεί με e-mail το νέο κείμενο στα μέλη.  

………………………………………………………………………………………… 
Η Δ.Ε. αφού έλαβε υπόψη της τα παραπάνω και μετά από ανταλλαγή 

απόψεων των μελών της,  
 

ΑΔΑ: 7Ζ1Ζ46Ψ842-Ε7Ο



Α π ο φ α σ ί ζ ε ι  ο μ ό φ ω ν α 
 

Εγκρίνει την παρέμβαση και δελτίο τύπου ΤΕΕ/Π.Τ.Ευβοίας προς τους 
Δήμους της Εύβοιας, με θέμα την αναγκαία τοποθέτηση υπόγειων κάδων 
απορριμμάτων, με τις παρατηρήσεις- προσθήκες που εκφράστηκαν παραπάνω.   
 
 
Η απόφαση αυτή πήρε α.α. 4/Σ18/2017  

Αφού συντάχθηκε και αναγνώσθηκε το παρόν πρακτικό υπογράφεται όπως ορίζει ο νόμος 
Ακριβές απόσπασμα 

Χαλκίδα  27 Νοεμβρίου 2017 
Η Πρόεδρος                                     Ο   Γεν. Γραμματέας     

 
 
 

Παππά Άννα                                      Παπαβασιλείου Δημήτριος  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

ΑΔΑ: 7Ζ1Ζ46Ψ842-Ε7Ο



7ο θέμα: Απόφαση 5/Σ18/2017: Λήψη απόφασης για πρόταση συνεργασίας 
μεταξύ των ΤΕΕ/Π.Τ.Ευβοίας ,ΤΕΕ/Π.Τ. Ανατολικής Στερεάς και ΠΕΔ στο πλαίσιο 
πιλοτικού προγράμματος καταγραφής δεδομένων ασφάλειας και αναγκών των 
σχολικών κτιρίων 

 

Η Πρόεδρος εισηγούμενη το 7ο θέμα της ημερήσιας διάταξης είπε τα 

παρακάτω: 
 
Καλείται η Δ.Ε. να αποφασίσει πρόταση συνεργασίας μεταξύ των ΤΕΕ/Π.Τ. 
Ευβοίας, ΤΕΕ/Π.Τ. Ανατολικής Στερεάς και ΠΕΔ Στερεάς Ελλάδας στο πλαίσιο 
πιλοτικού προγράμματος καταγραφής δεδομένων ασφάλειας και αναγκών των 
σχολικών κτιρίων 2 σχολεία ανά Δήμο κάθε νομού) σύμφωνα τον συνημμένο 
πίνακα καταγραφής δεδομένων.  
Η καταγραφή αυτή θα γίνει από ομάδα εργασίας που θα αποφασίσει η Δ.Ε. και 
μόνο μετά την υπογραφή της πιλοτικής προγραμματικής σύμβασης και τον ορισμό 
της χρηματικής αποζημίωσης ανά σχολείο (η πρόταση είναι για 500ευρώ ανά 
σχολείο) ορίζοντας ταυτόχρονα το ποσό που θα κρατηθεί για τις ανάγκες 
λειτουργίας του τμήματος. 

………………………………………………………………………………………… 
Η Δ.Ε. αφού έλαβε υπόψη της τα παραπάνω και μετά από ανταλλαγή 

απόψεων των μελών της,  
 

Α π ο φ α σ ί ζ ε ι  ο μ ό φ ω ν α 
 

Εγκρίνει την συνεργασία μεταξύ των ΤΕΕ/Π.Τ.Ευβοίας, ΤΕΕ/Π.Τ. Ανατολικής 
Στερεάς και ΠΕΔ στο πλαίσιο πιλοτικού προγράμματος καταγραφής δεδομένων 
ασφάλειας και αναγκών των σχολικών κτιρίων, όπως η εισήγηση.  

 

Η απόφαση αυτή πήρε α.α. 5/Σ18/2017  
Αφού συντάχθηκε και αναγνώσθηκε το παρόν πρακτικό υπογράφεται όπως ορίζει ο νόμος 

Ακριβές απόσπασμα 
Χαλκίδα  27 Νοεμβρίου 2017 

Η Πρόεδρος                                     Ο   Γεν. Γραμματέας     
 
 
 

Παππά Άννα                                      Παπαβασιλείου Δημήτριος  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

ΑΔΑ: 7Ζ1Ζ46Ψ842-Ε7Ο



8ο θέμα: Απόφαση 6/Σ18/2017: Λήψη απόφασης για ανανέωση συνδρομής 
τοπικής εφημερίδας. 

 
Η Πρόεδρος εισηγούμενη το 8ο θέμα της ημερήσιας διάταξης είπε, ότι καλείται 
η Δ.Ε. να αποφασίσει για την συνέχιση ή όχι της συνδρομής του ΤΕΕ Π.Ε. 
Εύβοιας με την εφημερίδα «Ευβοϊκή Γνώμη» που λήγει 10 Δεκεμβρίου 2017. 
Η ετήσια ανανέωση της συνδρομής είναι 125,08 ευρώ μαζί με το ΦΠΑ.  

………………………………………………………………………………………… 
Η Δ.Ε. αφού έλαβε υπόψη της τα παραπάνω και μετά από ανταλλαγή 

απόψεων των μελών της,  
 

Α π ο φ α σ ί ζ ε ι  ο μ ό φ ω ν α 
 

Εγκρίνει την ανανέωση της συνδρομής της τοπικής εφημερίδας «Ευβοϊκή 
Γνώμη». 
Η ετήσια ανανέωση της συνδρομής ανέρχεται στα 125,08 ευρώ μαζί με το ΦΠΑ.  
 

Η απόφαση αυτή πήρε α.α. 6/Σ18/2017  
Αφού συντάχθηκε και αναγνώσθηκε το παρόν πρακτικό υπογράφεται όπως ορίζει ο νόμος 

Ακριβές απόσπασμα 
Χαλκίδα  27 Νοεμβρίου 2017 

Η Πρόεδρος                                     Ο   Γεν. Γραμματέας     
 
 
 

Παππά Άννα                                      Παπαβασιλείου Δημήτριος  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

ΑΔΑ: 7Ζ1Ζ46Ψ842-Ε7Ο



9ο θέμα: Απόφαση 7/Σ18/2017: Επικύρωση πρακτικών 16ης και 17ης 
συνεδρίασης Δ.Ε. 

 
Η Πρόεδρος επί του θέματος, είπε, ότι ως ο κανονισμός λειτουργίας και η 

Διαδικασία Τήρησης Πρακτικών Συνεδριάσεων Δ.Ε, αρ. απόφασης (3/Σ7/2014), 
τα πρακτικά αναλυτικά και συνοπτικά, ήταν στη διάθεση των μελών της 
Διοικούσας Επιτροπής εντός 15 ημερών, αρχής γενομένης από την επομένη της 
αντίστοιχης συνεδρίασης.  

Καλούνται τα μέλη της Διοικούσας, να προβούν στην επικύρωση των πρακτικών 
της Δ.Ε. 16ης και 17ης συνεδρίασης 2017.   

Τα πρακτικά τόσο τα συνοπτικά όσο και τα αναλυτικά έχουν σταλεί στα μέλη με 
e-mail).  

Ουδεμία προφορική ή γραπτή αντίρρηση (παρατήρηση) ή συμπλήρωση 
κατατέθηκε μέχρι σήμερα. Σε ερώτηση του, κανένα μέλος και κατά την σημερινή 
διαδικασία δεν εξέφρασε αντίρρηση.  

Ως εκ τούτου με βάση τα παραπάνω η Διοικούσα Επιτροπή, μετά από 
ανταλλαγή απόψεων των μελών της, 

 
Ο μ ό φ ω ν α   α π ο φ α σ ί ζ ει 

 
Επικυρώνει τα πρακτικά της Συνεδρίασης της Διοικούσας Επιτροπής του ΤΕΕ 

Περιφερειακό Τμήμα Εύβοιας αριθμ. 16ης και 17ης  /2017. 

 

Η απόφαση αυτή πήρε α.α. 7/Σ18/2017  
Αφού συντάχθηκε και αναγνώσθηκε το παρόν πρακτικό υπογράφεται όπως ορίζει ο νόμος 

Ακριβές απόσπασμα 
Χαλκίδα  27 Νοεμβρίου 2017 

Η Πρόεδρος                                     Ο   Γεν. Γραμματέας     
 
 
 

Παππά Άννα                                      Παπαβασιλείου Δημήτριος  
 

ΑΔΑ: 7Ζ1Ζ46Ψ842-Ε7Ο
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